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Protokoll styrelsemöte Borås Bandy  

  
STYRELSEMÖTE  

Datum: 2022-02-08 

Plats: Bodavallen 

Närvarande: Lasse, Bobby, Magnus, Tomas, Mia. 

Niklas och Pernilla meddelat förhinder  

Dagordning för protokollet  

1. Protokoll föregående möte 

Försäljningen av kakor är i full gång, Lasse har skickat ut till alla ansvariga tillvägagångsätt för 
redovisningen av försäljningen. All betalning ska gå till bandyn och så regleras vi den mot Kakservice 

- Materialinköp. 

Vi har nu bättre koll på inköpen 

- Medlems och träningsavgifter. 

Rinkbandyn är ej fakturerat då underlag är osäkert, på sittande möte skickar Magnus meddelande till 
gruppens chatt från styrelsen. Att styrelsen önskar en , kontaktperson i rinkbandyn samt att Magnus 
samlar in namn på dem som ska faktureras vidarebefordrar till Maria som fakturerar de som ska 
faktureras för träningsavgift. 

- Partners 

Vi har ett par partners kvar att fakturera. 

2. Dagens möte 

- Marknad 

Möjligheter på söndag vår sista hemmamatch för A-laget att marknadsföra bandyn. 

Behöver någon som tar hand om de partners som kommer upp för att se matchen på plats. Vi bjuder 
in dem till 12:30 och troligt är att det även kommer mycket publik med från bortalaget. 

- Senior A och B 

Vi går igenom de synpunkter som Niklas skickat in till dagens möte. 

Styrelsen ger mandat att påbörja ny trupp för kommande säsong och fortsatt arbete med den. 

Styrelsen ser att det vore bra att samlas för en gemensam arbetsdag i mars, där vi kan sammanfatta 
erfarenheter från den gångna säsongen inför framtiden. 

Bobby planerar för hemresan för våra utländska spelare och Magnus avslutar boendet. 

- Ungdom  

Magnus planerar möte med Jessica Melin angående de insatser vi haft tillsammans med RF Sisu på 
Boda. Kommer få ersättning för de insatser vi gjort. 

Ann Elefalks Cup som flyttats fram beslutar styrelsen att vi inte har tid att hantera denna säsong men 
att vi gärna står som arrangörsort nästa år. Magnus tar informationen vidare till berörda. 

 

- Övertrycks/ Tälthallar 



 Sida 2 av 2 

 

Tomas har varit i kontakt med leverantörer och fått prisförslag och ritningar. 

Tomas och Niklas får i uppdrag att titta vidare på möjligheter för detta. 

 

- Övrigt 

Vi behöver till nästa möte läst igenom våra stadgar och det ska göras några justeringar.  

Vi behöver även få fram en valberedning, Magnus och Lasse kontaktar ett par tänkbara kandidater. 

Fundera på när årsmöte och planering för förening 

- Nästa möte 

Nästa möte på Boda den 2 mars klockan 18:00 

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

     

     

Maria Caarp  Lars Ringkvist                  justerare 

 


